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Адрес Intermolde 
Rua de Espanha, 21 
2431-902 Marinha Grande 
PoBox 103

Телефон 00351 244 575500

Факс 00351 244 575550

Интернет www.intermolde.pt

 

Работники 98

Сертификаты ISO 9001

Год основания 1973

Экспортный Уровень 60%

Объединения Cefamol

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Ricardo Ferreira 

Export Management 
Phone: 00351 244 575500 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Pioneer in the manufacturing of moulds for the glass industry. At present, INTERMOLDE is capable of producing approximately 3000 cavities per
month (36.000 cavities per year) and 7000 neck rings per month (80.000 neck rings per year) as well as many other accessories. We are a reference
point to all International Producers of glass packaging.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
INTERMOLDE was founded in Marinha Grande in 1973 in a region with strong traditions in the glass and mould production industries. Due to the
technical capacity and the latest technologies that we possess, INTERMOLDE has always been a pioneer in the manufacturing of moulds for the glass
industry, consequently we are among the leaders in Europe. INTERMOLDE is specialised in manufacturing all kinds of moulds and accessories for IS
Machines. With a total of 140 workers, is capable of producing approximately 3000 cavities per month (36.000 cavities per year) and 7000 neck rings
per month (80.000 neck rings per year) as well as many other accessories.

Company Profile of Intermolde

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

powered by www.glassglobal.com



Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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